
partieel de berekeningen maken.
Anders kom je terecht in becijferin-
gen rond gedragseffecten. Dan moet
het CPB weer worden ingehuurd. Dat
geldt ook voor andere fiscale
maatregelen, zoals de verlaging van
de vermogensbelasting. De heer
Rabbae heeft daarop gewezen. Wij
hebben die niet ingeboekt omdat dit
een vlucht in verband met allerlei
fiscale voordelen met zich zou
brengen.
Tegen de heer Schutte zeg ik ten

slotte dat wij niet van plan zijn om
vrijdag een persconferentie te
houden en pas over tien dagen de
Kamer te informeren. De Kamer zal
op dezelfde dag dat wij de perscon-
ferentie houden, alle stukken krijgen.
Wij willen de stukken wel graag
netjes uitgevoerd en netjes gedrukt
hebben. Wij willen er ook voor
zorgen dat er niet allerlei foutjes in
blijven hangen. Dat betekent dat als
wij vrijdag de zaak inhoudelijk
afronden, wij nog wel een dikke
week voor de verdere afwerking en
het drukwerk nodig zullen hebben.
Dat is dus een heel praktisch
argument. Een persconferentie hoeft
de heer Schutte van onze kant niet te
verwachten. Het is wel gebruikelijk
dat de minister-president in globale
termen de pers inlicht over wat er in
de ministerraad is gebeurd. Dat is
een traditie die al een jaar of twintig
oud is.
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Staatssecretaris Vermeend:
Voorzitter! De heer Reitsma heeft
gevraagd of ik nog in technische zin
naar het amendement wil kijken. Ik
moet wel een technische opmerking
maken. Ik wil daarmee geen
discussie openen. Als het amende-
ment zoals het er ligt, wordt
aangenomen, moeten wij de
uitvoeringskosten goed bekijken. Wij
moeten ons realiseren dat de weg
die het kabinet bewandelt via de
reinigingsrechten nauw aansluit bij
de doelgroepen en dat uitvoering via
de OZB kan leiden tot hogere
uitvoeringskosten dan met de
huidige methodiek. Ik moet dit
opmerken omdat de gekozen
methodiek bij de OZB niet naadloos
aansluit bij de doelgroepen-
benadering die wij hebben gekozen.
Ik kom bij de motie van de heer

Van Dijke over de MRB-grondslag.
Mevrouw Jorritsma heeft eerder in
het overleg gezegd dat er ook
kwesties van techniek spelen, zo heb

ik begrepen. Het gaat dan om de
vraag welke mogelijkheden er zijn in
technische zin. De motie spreekt uit:
’’verzoekt de regering de grondslag
zodanig te veranderen...’’. Ik heb
toegezegd dat wij op de mogelijkheid
ingaan vanuit de positieve grondge-
dachte om knelpunten op te lossen.
Ik vind echter dat de motie wel erg
ver gaat door hier te vragen aan de
regering om de grondslag te
veranderen. Als dat er staat, moet ik
motie ontraden. De heer Reitsma
heeft terecht aangegeven dat wij dit
vanuit een positieve grondgedachte
oppakken. Tegelijkertijd moeten wij
wel bekijken of het ook in technische
zin mogelijk is. Daar zijn wij mee
bezig. Het is dus niet zo dat wij
stante pede de grondslag kunnen
veranderen. Wij moeten bezien wat
technisch mogelijk is. Dat zijn wij aan
het doen vanuit een positieve
benadering. Als de motie zegt dat de
regering de grondslag moet
veranderen, moet ik deze motie
ontraden. Dat geldt overigens ook
voor de andere moties die zijn
ingediend, ook door de heer
Reitsma. Uit de beoordeling en
antwoorden van deze kant kan men
tevens opmaken dat wij ook alle
amendementen ontraden.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, morgen
te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijzigingen

van technische aard van enige
belastingwetten c.a. (25692).

Dit wetsvoorstel wordt zonder
beraadslaging en, na goedkeuring
van de onderdelen, zonder stemming
aangenomen.

De vergadering wordt van 13.25 uur
tot 13.35 uur geschorst.

Voorzitter: Bukman
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering

daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.
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De voorzitter: Gisteren is bij de
stemmingen verzuimd te stemmen
over de motie-Kalsbeek-Jasperse
(25600-VI, nr. 27) over de derde fase
herziening rechterlijke organisatie.
Mijn excuses.
Ik stel voor, deze stemming toe te

voegen aan de stemmingslijst voor
donderdag.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik heb vanmorgen
persoonlijk contact gehad met
collega Rita Süssmuth van de
Bondsdag in Bonn. Na herhaalde
pogingen om een behoorlijke
delegatie af te vaardigen naar
Rotterdam voor het bilaterale contact
voor vrijdag en zaterdag, is zij daarin
niet geslaagd. Er zijn maximaal tien
collega’s van de Bondsdag beschik-
baar. Dat wijst al op weinig
enthousiasme. Het leidt vermoedelijk
tot een verdere afbrokkeling. Wij
kwamen samen tot de conclusie dat
het onder deze omstandigheden
beter is om deze activiteit af te
blazen, hoe vervelend dat ook is. Er
is een groentje rondgegaan naar de
verschillende fracties. Degenen die
zich hadden opgegeven, zijn
telefonisch verwittigd.
Het woord is aan mevrouw Sipkes.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! Enige weken geleden
heeft mijn collega Marijke Vos
mondelinge vragen gesteld aan
minister Van Aartsen over de kritiek
van de Europese Unie op de
Nederlandse aanpak van de
varkenspest. Minister Van Aartsen
heeft gezegd dat de kritiek aanleiding
zou zijn tot substantiële wijzigingen.
Inmiddels heeft de Europese
inspectie gezegd dat de ergste kritiek
– Nederland heeft zich te veel laten
leiden door financiële overwegingen
– overeind blijft. Wij willen van
minister Van Aartsen een reactie
hebben op deze laatste ontwikkelin-
gen. Ik vraag met spoed een brief
van hem.

De voorzitter: Het knikken vertaal ik
als instemming. Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
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